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2025中考英语 | 热点话题作文预测
《哪吒2》作文素材+范文
单词和短语总结

animated film（动画电影）

sequel（续集）

saga（传奇故事）

mythical（神话的）

rebellion（叛逆）

immortal（神仙）

lotus（莲花）

monumental（巨大的）

perseverance（毅力）

warrior（战士）

throne（宝座）

magical（有魔力的）

landscape（风景）

creature（生物）

unforgettable（难忘的）

prowess（实力）

cinematic masterpiece（电影杰作）
金句

My life is mine, not the heavens'. I will become a demon, not an immortal.

（我命由我不由天，小爷成魔不成仙。）

If there's no path ahead, I'll create one. If heaven and earth don't allow it, I'll change the world.

（若前方无路，我便踏出一条路。若天理不容，我便逆转这乾坤。）

The prejudice in your mind is like a mountain, and no matter how hard you try, you can't move it.

（人心中的成见是一座大山，任你怎么努力都休想搬动。）

I am the master of my own destiny.

（我命由我不由天。）

No matter how many obstacles lie ahead, I will face them head-on.

（不管前方有多少险阻，我都要闯一闯。）

We were all too young, unaware of the vastness of the world.
（因为我们都太年轻，不知天高地厚。）

I am Nezha, the Third Prince. I can fight demons and write poems. Today, I am here to defeat evil. You monsters, prepare to die!
（我乃哪吒三太子，能降妖来会作诗。今日到此除奸恶，尔等妖魔快受死。）

Thunder is rolling, and I’m so scared! It strikes me until my body falls apart. But when I break through, I laugh out loud. I will change my fate and blow my trumpet: di-da-di-da!

（天雷滚滚我好怕怕，劈的我浑身掉渣渣。突破天劫我笑哈哈，逆天改命我吹喇叭，嘀嗒嘀嗒滴滴嗒。）

If I become a Buddha, there will be no demons in the world. If I become a demon, even Buddha can’t stop me.

（我若成佛，天下无魔。我若成魔，佛奈我何。）

No matter if you are a “demon,” “spirit,” or “immortal,” you are my child. Every day with you is joyful.

（无论你是“魔”是“妖”还是“仙”，你都是我儿，每一天与你在一起都是快乐的。）
I am a demon,，so what?

（小爷是魔，那又如何？）
I’ve already backed down again and again, but they still want our lives. If they want our lives, then we will fight them with everything we have!
（我已经一让再让，结果他们还要我们的命。既然他们还要我们的命，那我们就用这条命跟他们拼了。）

Your father only wanted to use his experience to bring you happiness. But now it seems that his experience belongs to the past and may not always be right. You must walk your own path. From now on, follow your heart.

（父王只是想用自己的经验为你谋个幸福。但现在看来，父辈的经验毕竟是过往，未必全对。你的路还需你去闯。今后，忠于自己内心的选择吧！）

Do you really want to change the world?I want to try.

（难道你还想改变这世界？我想试试。）

Gods, demons, and spirits are nothing but chains that trap other races.

（什么神仙妖魔，不过是禁锢异族命运的枷锁。）

写作

假定你是李华，你的外国朋友Tom对中国动画电影非常感兴趣。最近，《哪吒2》在中国上映，票房已突破66亿元人民币，成为现象级电影。请你给他写一封邮件，邀请他来中国观看这部电影，并分享你对这部电影的看法。

写作要求：

1.介绍《哪吒2》的票房成绩；

2.分享你对这部电影的看法和推荐理由；

3.表达期待他能来中国一起观看的愿望。

4.词数100-120左右；5.开头结尾已给出，可以适当增加细节，以使行文连贯。

Dear Tom,

I hope this message finds you in great spirits. I know you have a keen interest in Chinese animation, so I'm thrilled to share some fantastic news with you. The much-anticipated sequel to "Ne Zha," titled "Ne Zha 2," has just been released in China and has already broken the 6.6 billion yuan box office record, making it a sensation!"Ne Zha 2" has captivated audiences with its stunning visuals and compelling storytelling. It delves deeper into the mythology of Ne Zha, exploring themes of destiny, rebellion, and self-discovery. 

The animation is top-notch, and the action sequences are exhilarating. I believe it's a must-watch for any fan of animation and Chinese culture.I would be delighted if you could join me in China to experience this cinematic masterpiece. I'm sure you'll be as impressed as I am. Let me know if you're interested, and I'd be more than happy to help you with the travel arrangements and tickets.Looking forward to potentially watching "Ne Zha 2" together and discussing it over some authentic Chinese cuisine.

Best regards,

Li Hua
